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БЕОГРАД - Аналитичар Ђорђе Вукадиновић изјавио је данас да је избор министра
спољних послова Србије Вука Јеремића за председавајућег Генералне скупштине УН
веома добра вест за Србију.

  

Вукадиновић је агенцији Бета рекао да је тај избор и признање Јеремићу лично али и
резултат "минулог рада" и утицаја некадашње југословенске дипломатије у свету, као и
подршке земаља групе БРИКС (Бразил, Русија, Индија, Кина, Јужна Африка).

  

"То место није чисто административно и бирократско, а чак и да јесте, представља
значајан дипломатски успех Србије и може индиректно помоћи државним напорима да
се заустави или успори нови талас признања Косова, а и глас Србије ће бити мало јачи
на међународној сцени и по неким другим отвореним питањима", рекао је Вукадиновић.

  

Додао је да "наравно, не би требало очекивати чуда" од Јеремићевог избора, али да се
још једном показало да је упркос озбиљном лобирању неких од најмоћнијих западних
земаља у корист литванског противкандидата могуће да Србија постигне успех на
међународном плану уз помоћ Русије и већине несврстаних земља, као и неколико
чланица ЕУ.

  

"Сада имамо додатне разлоге за жаљење што смо у августу 2010. године, под притиском
Брисела, одустали од нашег предлога резолуције о Косову у Генералној скупштини УН,
јер је и ово гласање показало да би српска резолуција тада сигурно прошла", рекао је
Вукадиновић.

  

Генерална скупштина УН изабрала је данас министра спољних послова Србије Вука
Јеремића за председавајућег наредног, 67. заседања.
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За Јеремића је гласало 99 делегата, а за другог кандидата, амбасадора Литваније при
УН Далиуса Чекуолиса 85 делегата.

  

Укупно је гласало 190 делегата, од којих је један био уздржан, док је неважеће било пет
гласова.

  

(Бета-НСПМ)
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